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PRIMARIA COMUNEI CRACAOANI 

 

 

PROCES  VERBAL  

 

 

          Incheiat astazi  14.12.2016  in sedinta  extraordinara a Consiliului local al 

comunei Cracaoani, convocata de primarul comunei prin Dispozitia nr 442 din 12 

.12.2016 . 

Sedinta are loc in sala de sedinte  a primariei, participand un numar de 13 consilieri 

din 13. Participa de asemenea primarul comunei  d-na sef contabil al institutiei,  

secretarul comunei, si delegatul satesc Dascalu Ioan.            

         Presedintele de sedinta D-l Savin Marian  da citire ordinei de zi a sedintei. 

    Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local al comunei Cracaoani. 

     Fiind supusa la vot de catre presedintele de sedinta, ordinea de zi este aprobata  

cu unanimitatea de voturi a celor prezenti. Se supune la vot si procesul verbal de la 

sedinta anterioara. Se aproba cu unanimitate de voturi. 

     Se trece  la discutarea singurului punct inscris pe ordinea de zi:  

Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local al comunei Cracaoani. Se da 

cuvantul sefului contabil care prezinta expunerea de motive a primarului comunei, 

raportului de specialitate, aratand care este destinatia fondurilor supuse rectificarii, 

respectiv  plata unor facturi ramase restante  pe finalul anului. Urmeaza ca dupa 

sedinta de Consiliu Judetean de saptamana viitoare sa mai fie posibila o alocare de 

fonduri pentru comuna Cracaoani. Presedintele de sedinta intreaba d-nii consilieri 

daca mai sant discutii pe marginea acestui proiect de hotarare. Ia cuvantul d-na 

Homorozan Elena si intreaba daca mai sant si alte facturi de achitat. Doamna 

contabil arata ca  mai este o facture mai mare de achitat la E-ON pentru conectarea 

la energie electrica a statiei de pompare la Alimentarea cu apa  a satului Cracaoani.  

D-l inginer Nita Vasile intraba daca banii alocati pentru culte sant pentru achitarea 

lucrarilor de la biserica din satul Magazia. D-l primar arata ca asa este, aceasta 

fiind singura biserica din sat unde nu s-au alocat bani pentru modernizarea 

sstemului de incalzire. D-l Avadanei Neculai arata ca pe anumite sectoare de drum 

din satul Cracau nu s-au facut inca lucrarile de reparatii. D-l viceprimar arata ca 

autogrederul este pe raza comunei dar nu s-a putut interveni din cauza 

temperaturilor scazute si a inghetului. D-l Avadanei mai arata ca la scoala din 

Magazia se ia curentul foarte des si ar trebui luat un grup generator sau macar niste 

surse  pentru protectia centralelor. D-l primar arata ca nici la primarie nu este o 

sura pentru protectia centralei in caz de intrerupere a alimentarii cu energie. Totusi 

se are in vedere procurarea unor surse pentru scoala.  .   



    Nefiind alte discutii pe marginea acestui proiect este supus aprobarii. Se aproba 

cu unanimitate de voturi.  

 Nemaifiind alte discutii presedintele de sedinta multumeste tuturor pentru 

participare.            

 Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal. 

 

 
        PRESEDINTE DE SEDINTA,                                                    SECRETAR,            

         SAVIN   MARIAN                                    FLORIN   URSACHE                      

 

 

 

 


